
Protokdl nr XVII/08

z XVII sesji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo z 30 stycznia 2008 roku.

Obrady prowadzil Przewodnicz4cy Rady Miasta i Gminy Czernieiewo Tadeusz Szymanek.

Miejsce obrad: sala sesyjna Untdu Miasta i Gminy Czerniejewo, ul. Poznaiska 8.

1, Otwarcie sesji,

Przewodnicz4cy Rady otworzyl XVII sesjl Rady Miasta i Gminy Czemiejewo o godz 160'.
pzywital Panie i Pan6w Radnych, PaniqBurmistrz DanutQ Grychowska Pana ZastQpcQ BumistEa
Zbigniewa Sujaka, kierownik6w jednostek organizacyjnych: Pani4 EmiliQ Banaszak, Teresa
Beneck4 Sohys6w (lista obecnoici - slanowi zal. nr 1), pracownik6w UrzQdu Miasta i Cminy,
przedstawicieli prasy, Pana Radnego Miasta Gniezna.

Przewodnicz4cy Rady poinformowal, 2e sesjajest nagrywana i nagranie mozna odsluchai ze strony
intematowej Urzgdu www.czerniejewo.com.pl

2, Stwierdzenie kworum.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e na sesji jest obecnych 14 Radnych - lista obecno6ci - s/arowt
zal. nr 2. Radny Miroslaw Kulpiriski byl nieobecny usprawiedliwiony - usplawiedliwienie stanowi
zal. nr 3. Radabylawladna do podejmowania decyzji i uchwal.

3, Przedstawienie porz{dku obrad,

Przewodnicz4cy Rady odczltal pozedek obt d - jego treit stanowi zal. nr 1.

4, Przyj$ie protok6l6lv z obrad poprzednich sesji.

Przewodnicz4cy Rady wspomnial, ze poprzednie dwie sesje mialy miejsce 19 i 28 grudnia 2007
roku. Ze wzglEdu na k6tki termin pomiQdzy tymi sesjami oba piotok6ly, kt6re Wszyscy Radni
otrzymali, bQd4 przyjmowane na dzisiejszej sesji. Do dzisiaj nie wptynQly zadne uwagi do
protok6l6w.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przyjqcie bez odcz)'tywania protok6lu nr XV/07 z dnia l9 grudnia
2007 roku.

Radni l4 glosami ..za" protok6l przljqli.

NastQpnie Przewodnicz4cy Rady poprosil o ptzyjQcie bez odczytywania protok6lu nr XVI/07
z sesji z dnia 28 grudnia 2007 roku.

Radni l4 glosami ..za" protokdl przyjqli.

5. Informacja Przewodnicz4cego Rady o dzialaniach podejmowanych w okresie
mitdzysesyjnym.

Przewodnicz4cy Rady zi\:zyl infotmacjQ z dzialalrcScl - iej lreSt stahovi zal nr 5.

6, Sprawozdanie z dzialalnoSci Burmistrza w okresie mi?dzysesyjnym' zwlaszcza
z wykonania uchwal R.dy i realizacji wniosk6w.

Pani Bumistrz zabieraj4c glos powiedziala, ze jest to pierwsza sesja w tym roku, jeszcze nie tak
dawno witaliSmy Nowy Rok, a tei^z nadeszla pola, aby wr6cii do pracy dla dobra spolecznego.
Dla kazdego z Panstwa, jak r6wnie2 dla nas urzqdnik6w bQdzie to czas realizacji ambitnych plan6w
zwi4zanych z rozwojem naszej gminy. Tego wlaSnie chcialabym Paistwu i sobie zyczyi, obysmy
umieli m4drze gospodarowad publicznymi, powierzonymi nam funduszami, egzekwowai
wykonanie inwestycji i znajdo\tad rczwiqzaria problem6w trapi4cych naszQ spolecznosd.

' i l



Pomyilna realizacja plan6w jest wyzwani€m dla calej Rady. Zaplanowane na tell rok inwestycje
w spos6b odczuwalny podnios4 standard zycia mieszkaic6w. Czynimy tez wszystko by rozpocz4t
najwazniejsz4 inwestycje, czyli kanalizacjg Czemiejewa. W ostatecznym rozrachunku Szanowni
Paristwo, kiedy bqdziemy podsumowyaai rok, kt6ry dopiero co siq rozpocz4l, w co glQboko
wierzq, uda nam siq wsp6lnie ztealizowat wszystkie cele. Poczujemy satysfakcjt z realizacii
ambitnych zamieizei wyznaczonych dla dobra spolecznoSci, kt6r4 mamy zaszczyl rcprezentowae
w lokalnym samorz4dzie. Chcialabym bardzo, by3my postawili po sobie trwaly materialny SIad
naszej dzialalno6ci pro publico bono.
NastQpnie Pani Burmistrz przedstawila sprawozdanie z rcallzacji uchwal Rady Miasta i Gminy
Czemiejewo podjqtych na XVI sesji 28 grudnia 2007 roku.
Rada uchwalila 5 zaproponowanych uchwal, ktore po podpisaniu 2 stycznia 2008r. zostaly
dostarczone Wojewodzie do Wydzialu Nadzoru i Kontroli.

Uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu na 2008 rok przeslano do redakcji Dziennika Urzqdowego
celu publikacji.

Wszystkie podjQte uchwaly zostaly zamieszczone na stonie internetowej UrzQdu i wywieszone na
tablicy ogloszen.

Wszystkie uchwaly do realizacji posiadaj4 mer),toryczni pracownicy Urzpdu, a ponadto:

- uchwalQ w sprawie powolania Kierownika Urzqdu Stanu Cywilnego i Zastcpcy zostaly
przeslane odpowiednim osobom, czyli Pani Annie Jaworskiej i Panu Slawomirowi Helakowi.

- uchwaly w sprawie ustalenia wydatk6w, kt6re nie wygasaj4 z uplywem roku budzetowego
2007, wprowadzenia zmian do budzetu oraz uchwalenia budzetu rla 2008 rok przeslano do
Regionalnej lzby Obrachunkowej w Poznaniu.

- po podjqciu przez RadQ uchwaly dotycz4cej wprowadzenia zmian do budzetu gminy na 2007
przystqpiono do realizacji tych zmian, a takze do realizacji bud2etu gminy na 2008 rok.

W dalszej czq5ci Pani Burmistrz pzedstawila sprawozdanie z dzialalnoici. Wspomniala, ze
w ostatnim okesie, czyli od 28 grudnia do 30 stycznia brala udzial w nastQpuj4cych spotkaniach
i uloczystoSciach:
- 3l grudnia w powitaniu Nowego Roku,

- 3 stycznia w podpisaniu umowy z Wielkopolskim Urzgdem Wojew6dzkim z wydzialem
Polityki Spolecznej porozumienie na realizacjq progr.rmu: ,,pomoc paistwa w zakesie
dozywiania", koszt og6lem 50.000 zl , z tego 10.000 zl jest po stronie UrzQdu,

- 6 stycznia w Rakowie mialo miejsce spotkanie oplatkowe rolnik6w,

- 8 i 9 stycznia na spotkaniach oplatkowych zorganizowanych kolo czemiejewskie skupiaj4ce
osoby niepelnosprawne i stowarzyszenie ,, Razem",

- 13 stycznia z okazji Dnia Seniora w Zydowie oraz w finale 16 grania Wielkiej Orkiestry
Swiqtecznej Pomocy, co mialo miejsce w Czemiejewie. Pani Bumistrz podziEkowala Pani
Danucie Koped za realizacjp zaduia,

- od 14 stycznia odbywaj4 siE zebrania wiejskie podczas kt6rych maj4 miejsce sprawozdania
z dzialalnoSci Paristwa Soltys6w, Rad Soleckich, nasze sprawozdania z dzialalnoici
i przedstawianie zamierzerl na rok 2008,

- 15 stycznia w spotkaniu noworocznym zorganizowanym przez Towarzystwo Przyjaci6l
Zydowa, gdzie sw6j dorobek przedstawily dzieci ze Swietlicy Srodowiskowej w Czerniejewie,

- 18 stycznia, wypelniaj4c postanowienia uchwaly Rady nr Ir51107 z 27 czetwca 2007t., Pani
Burmistrz podpisala porozumienie miqdzygminne z Gnieznem dotycz4cym przyst4pienia



i powiezenia miastu Gnieznu zadania p.n. ,,System unieszkodliwiania odpad6w komunalnych
w Lulkowie",

- 25 stycznia wplynqlo pismo z Urzgdu Marszalkowskiego, z kt6rego wynika iz t)'tulem starannie
przygotowanego wniosku o platnos6 omz prawidlowych obliczen zostala Tatwierdzona kwota
Srodk6w do wyplaty na projekt w Pawlowie na kwotQ 137.056 zl,

- 29 stycznia w r,Jagdzie Miasta i Gminy w Czemiejewie mialo miejsce spotkanie
z przedsiqbiorcami podczas kt6rego prezentowano osiqgniQcia z roku ubieglego i dyskutowano
o zamierzeniach na przyszlo6i,

- 30 stycznia w inauguacji XVII miqdzynarodowego tumieju szachowego w szkole
w Mazeninie.

7. Sprawozdani€ Przewodnicz4cej Komisji Budtetu i Finans6w oraz Promocji Gminy z prac
komisji rv 2007r,

Pani Radna Danuta Kosmala Przewodnicz4ca Komisji zlozyla roczne sprawozdanie - jego lreit
stanov,i zol. nr 6.

8. Sprawozdanie Przewodnicz4cego Komisji Gospodarki Rolnej' Komunalnej, Przestrzennej
i Ochrony Srodowiska z prac komisji w 2007 r.

Pan Radny Stefan Szymkowiak Przewodnicz4cy Komisji zlozyl roczne sprawozdanre - iego lreit
stanowi zal. nr 7.

Przewodnicz4cy Rady powital przybylego radnego powiatowego Rajmunda Gqsiorka

9. Sprawozdanie Przewodnicz4cego Komisji O5wiaty, Wychowania, Zdrowia i Opieki
Spolecznej z prac komisji w 20071.

Pani Radna Danuta Buszkiewicz ZastQpca Przewodnicz4cego Komisji zlozyla sprawozdanre -jego

treit stanowi zal. ht 8.

10. Sprawozdanie Przewodnicz{cego Komisji Rew@jnej z prac komisji w 2007 r'

Pan Radny Jan Owczarczak Przewodnicz4cy Komisji zlozyl sprawozdanie -jego trerit stanowi zal
nr 9.

11, Sprawozdanie Prz ewodnicz4cego Rady Miasta i Gminy Czerniejewo z prac Rady za

2007r.

Przewodniczqcy Rady zlozyl sprawozdanie - iego treit slanolai zal nt 10.

12. Sprawozdanie pizedstawiciela Gminy do Stowarzyszenia Gmin i Powiat6w Wielkopolski
w Poznaniu za 2007r,

Pani Katarzyna G6rka przedstawiciel gminy do Stowarzyszenia zlo2yla sprawozdanie - iego lreii

slakowi zalqczkik nr I L

Przewodniczqcy Rady zapl'tal Wiceprzewodnicz4c4 o oceng pracy w Stowarzyszeniu' gdyz odbyly

sig tylko dwa posiedzenia Komisji?

Wiceprzewodniczqca Rady wyjaSnila, 2e kadencja rczpoczQla siQ w listopadzie, pletwszy zjazd

odbyi sig w lutym, kolejny lazd przypadl w wakacje letnie, gdzie statutowo nie na posiedzen'

Pierwsze spotkanie bylo we wrzesniu, a mog4 siQ zjazdy odb)'wai co 2 miesi4ce Przewodnicz4cy

Komisji twierdzi, ze taka czgstotliwoSi zmieni siQ w nastqpnym roku

13. Sprawozdanie prz edstawiciela Gminy do Wielkopolskiego Osrodka Ksztalcenia i Studi6w

Samorz4dowych w Pozri tirr z 20nir.
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Pan Slawomir Zakrzewski przedstawiciel gminy do WOKiSS zlo2yl sprawozdanie iego tteit
stanowi zal. nr I2.

Przewodnicz4cy Rady powital przedstawicieli Przedsigbiorstwa Wodociqg6w i Kanalizacji
w Gnieinie.

Przewodnicz4cy Rady zaptlat, azy gmi-rry sobie zamawiaj4 konkretne szkolenia?

Radny S. Zakrzewski odpowiedzial, z€ szkolenia sq na zam6wienia, kt6re splywajq z r62nych
jednostek i WOKiSS organizuje szkolenia na miejscu. Szkolenia s4 w ramach skladek
czlonkowskich i sq bezplatne. WOKiSS posiada Srodki wyplacowane pzez sporzqdzanie dla gmin
Strategii Rozwoju lub Wieloletnich Plan6w.

Przewodnicz4cy Rady zap)4al Pani4 Burmistrz, kto w Urzgdzie 3ledzi szkolenia proponowane
przez WOKiSS?

Pani Burmistrz odpowiedziala, ze na bie|4ao wplywaj4 oferty szkoleri i decydujemy siq na
niekt6re, 5 lutego odbgdzie siqjedno z oferowanych szkoleri.

Przewodnicz4cy Rady zap,'tal o szkolenia dla Rady?

Pani Burmistrz odpowiedziala, 2e jeSli przychodzi jakakolwiek oferta zwi4z,arla ze szkoleniem dla
Radnych wszystko jest przekierowane na Biuro Rady.

l4.Podjgcie uchwaly w sprawie zatwierdzetria planu pracy Rady Miasta i Gminy Czerniejewo
i jej komisji na 2008 rok.

Przewodnicz4cy Rady wspomnial,2e plan pracy Rady i plany pracy Komisji zostaly Paristwu
Radnym pzeslane i zostaly omowione na poszczeg6lnych posiedzeniach komisji i na wsp6lnym
posiedzeniu Komisji Rady w dniu 23 stycznia 2008 roku. Nastgpnie poprosil przesuniQcie w planie
pracy Rady punkt6w dotycz4cy sprawozdari z pracy Komisji stalych Rady i umieszczenie ich w I
i III kwartale.

Przewodnicz4cy Rady poddal poprawkq pod glosowanie

Rada l3 glosami ,,2a" poprawkq przyjgla ( w glosowaniu nie uczestniczyl radny H. WQcki)

Radny J.Owczarczak wspomnial, 2e po zmianach na komisji wsp6lnej w planie pracy Komisji
Rewizyjnej dochodzi jeden punkt zapoznanie siQ z opini4 Regionalnej lzby Obrachunkowej o
udzieleniu b4dZ nieudzieleniu absoluto um Burmistzowi.

Wiceprzewodnicz4ca Rady K.G6rka odcz,'tala uchwalg nr XVII/99108 jej treit stanowi zal nr | 3

Przewodniczqcy Rady poddal uchwalQ pod glosowanie

Rada 1 4 glosami ,,2a" uchwalQ przyj Qla

15. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr XLlXl290l20O6 Rady Miasta i Gminy
Czerniejewo z dnia 25 paidziernika 2006r' w sprawie uchwalenia wieloletniego planu

rozwoju i modernizacji urzqdzeri wodociqgonTch na terenie gminy Czerniejewo
realizowanego przez Przedsipbiorstwo Wodoci4g6w i Kanalizacji Sp. z o.o' w Gnieinie na

lata 2007 -2010.

Przewodnicz4cy Rady wspomnial, ze projekt uchwaly byl prezentowany na wsp6lnym posiedzeniu

Komisii Rady w dniu 23 stycznia 2008 roku, gdzie uzyskal opiniQ pozytywn4

Pan ZastQpca BurmistEa nadmienil, ze przedmiotem uchwaly jest Wieloletni plan inwestycyjny
w zakresii rozbudowy i modernizacji sieci wodociqgowej na terenie miasta i gminy Czemiejewo
Plan w szczeg6lach byl om6wiony. Celem tego planu, kt6ry obejmuje lata 2007, 2008, 2009 jest

modernizacja i popnwa zaopatrzenia w wodq mieszkaric6w oraz umozliwienie korzystania z sieci



wodociqgowej tym mieszkaricom, ktdrzy do chwili obecnej takiej mo2liwolci nie maj4
Cel modemizacji i rozwoju w ci4gu trzech lat zamyka siQ kwot4 planowan4 1.165 693,00 zl.
Po zrealizowaniu zaplanowanych zadari mamy nadzlQp, ze znacznie poprawi siQ zaopatrzenie
w wodQ na terenie naszej gminy.

Radny St. Szymkowiak zap]'tal Pana Prezesa, czy w tym roku Pani Str62yk bqdzie wlqczona do
sieci wodociagowej?

Pan Szymon Siwka przedstawiciel wodoci4g6w odpowiedzial,2e bQdzie w pierwszym etapie
rozbudowy sieci.

ZastQpca Burmistrza poruszyl temat czqstych brak6w wody w styczniu br. Nadmienil, ze wodoci4gi
podjEly decyzjq o zakupie agregatu pradotw6rczego do stacji w Kosmowie. Pan Burmistrz zapyta\,
kiedy mozna spodziewai sig poprawy w dostawach wody?

Pan Romuald Cimoch potwierdzil zobowi4zanie przedsiqbiorstwa do zakupu agregatu Na terenie
gminy s4 problemy z liniami energetycznymi, w zwi4zku z tym jedynym wyj6ciem jest zakup
agregatu. Zakup zaplanowano na II kwartal, okolo maja agregat z niezbQdnym oprzyrzqdowaniem
bQdzie zainstalowany. W dalszej czQSci Pan Cimoch przeprosil za powstale utrudnienia w braku
dostaw wody.

Radny S. Przybylski poruszyl sprawq hydrantu wysokosci 30 cm w Zydowie przy boisku
sponowym przy ul. Mickiewicza.

Pan R.Cimoch obiecal,2e bgdzie wniosek wykonany w trybie odwrotnym. W planie przewidziana

iest wymiana l0 hydrant6w.

Przewodniczqcy Rad y zaptial o plan na 2008 rok i wodociqgowanie dzialki nr 5 | w Zydowie. Rada
jest za tym, zeby to osiedle powstalo jak najszybciej, gdyz w przyszlosci bqdzie przynosilo spory
doch6d dla gminy. Zaplanowano koszty po stronie inwestora, ale czy to chodzi o gminQ czy
o wodoci4gi?

Pan R. Cimoch odpowiedzial, ze przewidywany byl podzial inwestycji na dzialce nr 5l podczas
uzgadniania planu. Poprzedni Burmistrz uzgadnial z inwestorem,2e poprowadzl czQii od Panstwa
Str62ykow. Potem siQ okazalo, ze nie bardzo. W zwi4zku z tym calo36 realizuje przedsiQbiorstwo
bez podnoszenia koszt6w. Ilwestor bqdzie budowal siQ na terenie swojej dzialki nr 51.

Radny J.Owczarczak poruszyl sprawQ niemoznosci odszukania zawor6w odcinajqcych hydrant
w Corancu. Radny wspomnial o hydrancie w Pawlowie usytuowanym na luku drogi na wysokosci
sklepu.

Wiceprzewodniczqca Rady K.G6rka odczytala uchwalQ nr XVII/100/08-jej treli stanowi zal nt l1

Przewodnicz4cy Rady poddal uchwalE pod glosowanie.

Rada l4 glosami ..za" uchwal9 przyjqla.

l6.Podjpcie uchwaly w sprawie zamiany nieruchomodci.

Przewodniczqcy Rady nadmienil, ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady w dniu 23 stycznia 2008 roku

Pan Edwin Pawlak referujqc projekt powiedzial, ze tematem uchwaly jest zamiana nieruchomoici,
kt6re w ewidencji grunt6w stanowi4 grunty rolne i sq wlasnosci4 Parafii Rzymsko - Katolickiej
w Czemiejewie i Gminy Czemiejewo. Nieruchomoii Parafii jest oznaczona numerem 285/l
o powierzchni 650 m2 zapisana w ksiQdze wieczystej KW TVKI34 ijest zamieniana na wlasno5i
Gminy Czemiejewo okreilona-w uchwale jako dzlalki 286/2 i pow. 17 m' Kw 21951 i dzialka
286111 o powierzchni 628 m) KW 21950. DziEki tej zamianie chcemy zyska6 powierzchniQ
grunt6w bezpo3rednio przylegajqce do naszego obiektu wielofunkcyjnego (obiekt strazacki'



Swietlica 3rodowiskowa). Po podjqciu uchwaly Burmistrz zleci odpowiednie czynnodci
administracyjne celem sfinalizowania tej kwestii w postaci aktu notarialnego.

Wiceprzewodnicz4ca Rady K.G6rka odczltala uchwalq nr XVII/101/08-jei treit s[ahorti zal.nr 15.

Przewodnicz4cy Rady poddal uchwalq pod glosowanie.

Rada 14 glosami ,,2a" uchwalq przyjgla

SalE opuScili Radni: D. Kosmala i St. Szymkowiak godz. 1135. W obradach uczestniczy
12 Radnych.

lT.Podj?cie uchwav w sprawie wyrarienir zgody tra sprzedNi w drodze przetargu
nieruchomo3ci poloionej w Rakowi€ btd4cej wlasnoSciq gminy Czerniejewo.

Przewodnicz4cy Rady wspomnial, ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady w dniu 23 styczria 2008 roku i uzyskal poz,'tywn4 opiniq.

Pan Edwin Pawlak poinformowal zebranych. iz przedmiotem uchwaly jest nieruchomo{i
zabudowana w Rakowie na dzialce 134/l o powierzchni 2l9l m'. Nieruchomoii zabudowana jest
budynkiem drewnianym uraz z obiektem gospodarczym wraz z resztk4 stodoly. Nieruchomoii jest
tez uzbrojona, zapisana w KW 35966. Ta nieruchomo3i przed podzialem miala powierzchniq 77
ar6w, a po jej podziale nast4pil przyb)'tek o 666 metr6w. Podjecie tej uchwaly przyczyni siq do
realizacji zaplanowanych dochod6w gminy. Nabywca rno|e wzi1a pod uwagq i obiekt
zrekonstruowai. Obiekt nie jest zab'.tkowy, j€st tylko wpisany do rejestru ?.abytk6$t. Ptzy
sprzeda2y odbqdzie siQ przetarg nieogmniczony ustny.

Wiceprzewodnicz4ca Rady K.G6rka odczytala uchwalq nr XVIVl02/08-iej treft stahowi zal.nr l6

Przewodnicz4cy Rady poprosil o poprawienie numeracji paragraf6w w uchwale, a nastQpnie poddal
uchwalq pod glosowanie.

Rada l2 glosami ..2a" uchwalq przyjgla.

l8.Projekt uchwaly w sprawie wprowadzenia zmiany do uchwaly Nr XVI/98/07 z dni^ 28
grudnia 2007r. uchwalajecej budz€i gminy na rok 2008.

Przewodnicz4cy Rady powiedzial, ze projekt byl referowany przez Pani4 Skarbnik na wsp6lnym
posiedzeniu Komisji Rady w dniu 23 stycznia 2008 roku.

Pani Skarbnik Julita Rybak wyjadnila, 2e dokonywana jest korekta wspomnianej uchwaly poprzez
uchylenie zapis6w w $ 2 lit. d i lit. e, kt6re stanowiq o r€zerwie celowej i rezerwie og6lnej Ten2e
sam zapis znalazl sig w $ 6, dlatego wskazaniem Regionalnej lzby Obrachunkowej bylo znieSi ten
zapis z $ 2. Po tej zmianie kwota pozostalych wydatkdw wyniesie 6.'775.921 zl.

Wiceprzewodnicz4ca Rady odczltala uchwalq nr XVIV 103/08 - jei telt slanowi zal. I7.

Przewodnicz4cy Rady poddal uchwalq pod glosowanie.

Rada l2 glosami ,,2a" uchwalq przyjqla

l9.lnterpelacje, zapytania radnych i soltys6w.

Radny J.Owczarczak zrr't6cil siq do prz€dstawicieli wodociag6w z apelem dotycz4cym hydrantu
w Pawlowie na luku drogi za koiciolem w kierunku Gniezna, aby pracownicy firmy pEy
czyszczeni) instalacji nie uypuszczali wody w kierunku drogi na Pierzyska, gdy2 wyplukiwane
jest pobocze drogi i podmywanyjest asfalt.

Pan R.Cimoch obiecal,2e w przyszlo5ci bEdzie zastosowana wiqksza ilo6i wQzy, aby wodQ
odprowadzid dalej od drogi. Sie6 musi byi czyszczona, aby odbiorcy mieli czyst4wodg.



Radny J.Owczarczak wspomnial o kolejnym hy&ancie na odcinku Pawlowo Goraniec, przy
ostatnich zabudowaniach jeszcze we wsi Pawlowo, gdzie znajduje si9 hydrant, kt6ry nalezy
czyScii.

Pan R. Cimoch obiecal sprawdzi' czyszczenie hydrantu.

Radna M.Waluszyriska poinformowala, ze w nocy z 3 na 4 stycznia br. w Czemiejewie bylo bardzo
duze cisnienie, uderzalo w rurach, pu6cily zawory bezpieczeistwa. W blokach NadleSnictwa byly
zalane piwnice i 4 mieszkania, ponadto w kierunku cmentarza i na Grabach 15 -16 gospodarstw.
Pani Radna poprosila o dopilnowanie r6wnomiemosci cisnienia wody w rurach, zeby podobne
sfuacje siQ nie poM6rzyly.

Pan R.Cimoch stwierdzil,2e chyba panowie poSpieszyli sig z napelnianiem sieci, gdyz wczesniej
byla awaria. W normalnych warunkach nic siQ nie dzieje gdyz zamontowane sqprzetwomice.

Pani Soltys l-ucja Nowak wspomniala o awarii w Zydowie na ulicy Zeromskiego p6hora roku
temu, obok posesji ff 14, usterka zostala naprawiona, ale wybrano trylinkQ a ubytek zasypano tylko
piaskiem. Sprawa byla monitowana i do dzisiaj nie zalozono z powrotem trylinki. Przy kolejnej
posesji na ul. Zeromskiego r6wniez byla awaria, ub$ek trylinki zasypano piaskiem i zalano
cienkim betonem. Pani Soltys poprosila o dokonanie napraw drogi.

Radna M.Waluszyrlska opu6cila salQ o godz. 1758 , w obradach uczestniczylo I I Radnych

Pan Soltys M.Kozlowski poinformowal, k w 2007 roku w kwietniu lub w maju w Goraicu przy
dw6ch posesjach byla awaria. Tneba bylo zerwa6 asfalt przy posesji m I i 6. PEy posesji m I
przywieziono kamierl i zasypano, a w styczniu zalatano asfaltem. Natomiast przy posesji nr 6
przywieziono kamieri, ale asfaltu nie zalozono. NastQpnie Pan Soltys poruszyi sprawq
pozarastanych trawq zawor6w przy hydrantach, ktdrych nie mozna odnale2t, przez co hydranty sq
bezuz),teczne na wypadek pozaru.

Pan Soltys wnioskowal o usuniqcie w Goraricu przy posesji ff 4 trzech drzew (d\ta jesiony

i spr6chniala wierzba). Droga w tym miejscu ma 3,5 do 4 m sz€rokoSci i cig2arowe samochody nie
mog4 przejechai. Na drodze z Gorarica do Pawlowa na zakQcie za Panem Nowakiem jest bardzo
ostry zakrQt nalezy ustawii znak ,,sierzant", gdyz samochody wjezdzajaw pole.

Pan E.Pawlak wyjaSnil,2e sprawdzi w terenie zasadnosi wniosku. W tym roku wyst4piliSmy do
Starostwa o wyciecie 70 drzew. Jest probl€m z wykonawstwem, gdyzurzqd nie ma t^kich slu2b

Radny S. Zakrzewski przeprosil Soltys6w za nieobecnoS6 na zebraniach, kt6ra wynikala z ptzyczyn
osobistych. Nastipnie Radny poruszyl sprawq zlej jakosci drogi z Goranca do Pawlowa, na ktdrej
s4 wyrwy. Pan Radny zwr6cil siq do Radnego Powiatowego z przypomnieniem wycigcia krzak6w
przy drodze powiatowej w Goraninie.

Radny Przybylski przypomnial, ze sprawa remont6w cz4stkowych dr6g byla \e'nioskowana na
komisji wsp6lnej 23 stycznia br. i bQdzie koltynuowana.

Radny M.Wi3niewski zwr6cil siq z zapylaniem do radnego miasta Gniezno, czy w Wieloletnim
Planie Inwestycyjnym zaplanowano remont drogi Gniezno Pustachowa - GQbarzewo, aby
umozliwi6 komunikacjq pobliskich wsi? Czemiejewo juz wykonalo sw6j odcinek i czekamy za
Gnieznem.

Pan Radny Ryszard Niemann obiecal zapoznanie sig z wnioskiem i obiecal udzielenie odpowiedzi
przez Biuro Rady. Ponadto poinformowal, 2e Wieloletni Plan Inwestycyjny jest na ukoliczeniu
i bgdzie przyjmowany.

Pan Tadeusz Pawlik mieszkaniec Goranina poruszyl temat rozebranego 3 lata temu chodnika
w Goraninie. Wszyscy mieszkaicy poruszajq sig jezdni4 gdyz nie ma chodnika Do gabloty nie s4
przywozone ogloszenia o sesji. Nikt siQ nie interesuje Goraninem.

,l



Radny S. Zakrzewski wspomnial, ze w sprawie Goranina skladane s4 wnioski odnosnie otoczenia
przystanku, budowy chodnika i drogi Nidom - Coranin. Sprawa wykonaniajest juz inna. Chodnik
byl zdjQty 5 lat temu.

Pani Burmistrz potwierdzila, 2e chodnik byl zdjqty 5 lat temu i znajdowal siq przy drodze
powiatowej, dlatego tez mozna skladad kolejne interpelacje i wnioski, ale wykonawstwo lezy po
stronie powiatu. Nieustannie otrzymujemy odpowiedZ, 2e ze wzgledD na brak Srodk6w realizacja
jest odkladana na p6zniej. OdnoSnie obwieszczeri na sesjq Pani Burmistrz poinformowala, ze Biuro
Rady w jak najbardziej poprawny spos6b wywipuje sip ze swojego zadania. Jest drukowana
stosowna ilo36 ogloszeri, kt6re s4 dostarczane do Pafstwa Soltys6w i rol4 Sohysajest umieszczenie
slosowanego ogloszenia na tablicy ogloszeir.

Radny S. Zakrzewski wspomnial,2e w 2007 roku byly zgloszone do wydzialu dr6g powiatowych
wnioski odnoSnie chodnika w Goraninie i w Pawlowie przy domu nauczyciela. Pod koniec 2007
roku byla informacja z powiatu, i2 z lwagi na brak irodk6w te zadania nie zostaly zrealizowane.
Na ostanie sesji Pani Przewodniczqca Rady Powiat poinformowala o planie budowy drogi
z Nidomia do Leiniewa. Nie wiadomo na ile to bQdzie zrobione w 2009 roku? Pani T4drowska
wyslala pismo do powiatu o zrobienie chodnika w Goraninie. To jest bardzo przyke 2e chodnika
o szerokodci I m i dlugo5ci 200 metr6w nie ma ijest to najwiQksze ni€powodzenie minionego roku

stwierdzil Pan Rady Zakrzewski

Pan Rady Powiatowy Rajmund G4siorek obiecal zainteresowai siq osobiScie chodnikiem
w Goraninie.

Radny S. Przybylski poprosil Pana Radnego G4siorka o przypomnienie Panu Szczepaiskiemu
odwodnienia ulicy Ko3ciuszki w Zydowie przy parku.

Radny M.WiSniewski przypomnial Pani T.Pawlikowi, ze mieszkaicy Goranina wybrali Sohysa,
kt6rego nie bylo ani najednej sesji. Plakaty o sesji s4u niego w domu, moze zapomnial wywiesid.

Przewodnicz4cy Rady odczytal fragment protok6lu z 3l grudnia 2007 roku dotyczAcy plan6w
budowy dr6g powiatowych, gdzie w 2009 roku na terenie Gminy Czemiejewo planuje siQ budowQ
drogi Owieczki - Lubowo - Coranin nr 2157.

Pan Radny Rajmund G4siorek wspomnial, ze budowa &69 stategicznych do Powidza i Kiszkowo
- Klecko zostala pnesuniqta o 2lata. Podobno powiat czeka na fundusze europejskie, ale do
budowy dr6g trzeba miei 50 % wkladu wlasnego. Pan Radny obiecal, ze chodnik w Goraninie
bpdzie.

Pan T. Pawlik poruszyl temat Smieci, kt6re s4 porozrzucane po terenie wsi, gdyz jest tylko jeden
kontener.

Przewodnicz4cy Rady wyja3nil, 2e Pan Radny M.Wi6niewski po raz pierwszy slyszal
o niedocieraniu mat€rialdw o sesji do Goranina. Pani Sohys z Goranina nie przyjmuje zaproszeri na
sesjQ. Ponadto Pan Przewodnicz4cy obiecal, iz Pan Pawlik otrzyma protok6l z sesji.

Radny J.Owczarczak wnioskowal o wykonanie zjazdu z drogi powiatowej w drogQ gminn4
w kierunl(u Soltysa. Nalezy podwzszye zJazd, aby samochody nie haczyty o jezdntp.

Radny S. Nowicki zwrocil sig do przedstawicieli wodoci4g6w dziqkuj4c za wykonane prace
w Szcz),tnikach Czemiejewskich.

20.Odpowiedzi na zapytania.

2l.Wolne glosy, wnioski i informacje.

Punkty 20 i 2l om6wiono w punkcie 19

22. Zakoiczenie sesji.

t



Przewodnicz4cy Rady zamknql XVII sesje Rady Miasta i Gminy Czerniejewo o godz. l8''
$ziekujal Wszystkim za przybycie.

Zakofczono gotok6l z obrad, kt6ry zawiera 9 ston i 17 zalqcznik6w. Protok6lowala Renata
Simiiska inspektor ds. Obslugi Biura Rady.

Szczeg6lowy zapis audio z sesji jest dostQlrty na stronie www.czerdejewo.com,pl.

Wszysthe zalqczniki s4dostepne w Birarze Rqdy.

Przewodnic
Rsdy Mia6


